
Zápis č. 2/2020 Komise životního prostředí

Rady městské části Praha 21, konané dne 27.5.2020

Zahájení jednání 16:40 hod

Ukončení jednání: 18:00 hod

1. Účastníci jednání

Přítomni: Ing. Jitka Carbolová — předsedkyně komise

Martina Vrbková _ tajemnice komise

Blanka Exnerová, Ing. Jaroslava Vostatková, JUDr. Hana Pelčáková — členky komise,

Omluveni:, Ing. Daniela Zemanová Ing. Kristýna Kopecká

Neomluven : Mgr. Martin Bruoth

Přizvaní zaměstnanci ÚMČ P 21: JUDr. Vladimíra Kozáková, Dis. Martin Švejnoha

2. Program

. Body jednání

1. Aktuální informace z oblasti odpadového hospodářství

Pan Martin Švejnoha komisi informoval o v

— výsledcích ankety zájmu občanů o kompostéry. Z celkových 272 žádostí, jich 267 zaslaly

domácnosti a 5 bytové domy

- informace o nainstalování cedule zakazující rozdělávání ohňů a odhazování odpadků v lesoparku

na konci sídliště Rohožník

- ve věci navyšování svozů kontejnerů tříděných odpadů byla již téměř vyčerpána alokace — snaha 0

navýšení vývozu tetrapaku v STO Pilovská - potřeba 3 fotografií 0 opakovaném přeplňování

(členové požádáni o nafocení případného přeplnění)

— STO Zalešanská - pan Švejnoha zjistí možnost zvýšení svozů

- STO hasičárna informace o přesunu stanoviště v rámci parcely z důvodu bezpečnosti výjezdu

vozidel hasičů

2. Souhrnný dotaz paní Ing. Vostatkové * info k jednotlivým problematikám (zlomené stromy

u cyklostezky do Koloděj-TSK vymění, STO hasičárna— jednání o přesunu v rámci pozemku, zvýšené

čištění komunikací při stavbě kanalizace, parkující dodávky na zeleni — řeší vlastník pozemku,

zastávka na Blatově - nové vybudování v rámci projektu úprav komunikace)

3. Výsadby stromů a využití vaků - p. Vrbková informovala 0 vyměněných a nově vysazených

stromech včetně pořízení 4 zavlažovacích vaků umístěných k nově vysazeným stromům u rybníka

v Dubinské. V případě jejich osvědčení by byly pořizovány i k dalším novým výsadbám.

4. Výsadba Rohožník — emailový dotaz - pí. Holasová a její soused by rádi zkrášlili prostor

u panelového domu na Rohožníku. Do blízkosti domu, kde nejsou sítě, lze sázet, avšak je tam prudký

svah ovlivňující stabilitu dřeviny. Z druhů vyhovujících podmínkám by byl vhodný Rhododendron.

Technická mapa sítí ukazuje, že inkriminovaným prostorem prochází množství sítí ajejich ochranná

pásma téměř vylučují bezpečnou výsadbu větších dřevin. Komise se shodla na odpovědi žadatelce, ve

které bude obrázek rozsahu technických sítí a doporučení výsadby květin (bylinného patra) do max.

hloubky 30 cm.

Pozn. OŽPD - Pro zamezení posekání květin pracovníky údržby v rámci seče, by bylo vhodné ji koncipovat

do jednoho místa např. formou záhonu, případně zřetelně označit.



5. Různé - pi. Vrbková informovala o osazení obřadního místa u rybníka v Dubinske', pi. Exnerová

upozornila na článek o zadržování vody v lese na Seznamu a doporučila netlačit na Lesy ve

sjízdnosti cest, pi. Carbolová informovala o posunu v doporučeních Radě MČ (odpadkový koš na

odpočívadlo cyklostezky Oplanske' umístí TSK) a o přesunu Dne Země na 11.9.2020.

Dále byla diskutována možnost pořízení vratných kelímků. Byly zmíněny problémy se zajištěním

hygienické péče o kelímky.

Zapsala: M.Vrbková dne: 27.5.2020

Předáno k připomínkování Ing. Jitce Carbolové dne:. 29.5. 2020

Připomínky zapracovány : 1.6.2020

Termín příštího jednáníje: 24.6.2020 v 16:30 hod. Velká zasedací síň


